
Dz-08.0021.1.22.2015 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 22/2015 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 11 maja 2015 r. o godz. 16:00 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Gacek na podstawie listy obecności stwierdził 

quorum (lista obecności w załączeniu), otworzył 22 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII 

Dębniki i przedstawił porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                                     

z dnia 4.05.2015 r.  

2. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki; 

b) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

c) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez komisje merytoryczne Rady.  

4. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

5. Omówienie zmian wysokości opłat za użytkowanie lokalu przy ul. Praskiej 52                      

– spotkanie z przedstawicielami Zarządu Budynków Komunalnych. 

6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. K. Gacek stwierdził przyjęcie protokołu                   

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 4.05.2015 r. 

 

Ad. 2 

 

a) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 22/17/2015. 

b) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 22/18/2015. 

c) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 22/19/2015. 

 

 

 



Ad. 3 

 

a) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Sportu i Kultury Fizycznej w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa                         

w Komisji Sportu i Kultury Fizycznej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 92.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

b) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Sportu i Kultury Fizycznej w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa                         

w Komisji Sportu i Kultury Fizycznej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 93.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

c) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji                   

z członkostwa w Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 94.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

d) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji                   

z członkostwa w Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 95.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

e) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji                   

z członkostwa w Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 96.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

f) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie wniosku                               

do Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic 

Miasta Krakowa oraz Radnych Dzielnicowych Miasta Krakowa dotyczącego działań 

mających na celu ograniczenie niskiej emisji – druk nr 97.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

g) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego – druk nr 100.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

h)  P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego – druk nr 101.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

i) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Grupę Radnych w sprawie projektu zmian rozkładu jazdy linii autobusowych nr 106                    

i nr 166 – druk nr 102.                      



Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

j) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Edukacji w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – druk nr 103.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

k) P. K. Gacek przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany                       

przez Komisję Edukacji w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 104.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

  

Ad. 4 

 

P. K. Gacek odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 5.05.2015 r.                    

do 11.05.2015 r.   

 

Ad. 5 

 

P. Bernadetta Szlósarczyk – Kierownik Referatu Lokali Użytkowych i Fortów ZBK 

poinformowała o zmianach w wysokości opłat za użytkowanie lokalu w budynku                   

przy ul. Praskiej 52 będącego siedzibą Rady Dzielnicy VIII. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. S. Siekacz, p. U. Twardzik, p. K. Gacek. 

Ustalono, że w sprawie kwestii związanych z wysokością opłat zostanie zorganizowane 

spotkanie przedstawicieli Rady Dzielnicy VIII, Zarządu Budynków Komunalnych                     

oraz Wydziału Obsługi Urzędu UMK.  

 

Ad. 6 

 

Brak oświadczeń i komunikatów. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Gacek 

zamknął 22 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:15). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Krzysztof Gacek 

Zastępca Przewodniczącego Rady 

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


